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Požadavky vznesené na schůzi Osadního výboru.

K požadavkům vzneseným na schůzi Osadního výboru Skalice konané dne 4. 11. 2019, 

sdělujeme:

p. Leco Petr č.p. e33 – požaduje opravu výtluků     na všech třech odbočkách z hlavní 
komunikace (Kamenec vlevo od Skalického kopce)
Předání správci místních komunikací. Případná realizace požadavku ještě v letošním roce bude 

záviset na klimatických podmínkách.

p. Gřunděl opakovaně žádá opravu a zpevnění komunikace p.č. 1472/3 v délce cca 
120m (Skalice – Záhoří)
Protože zůstatek finančních prostředků určených na provoz osadních výborů byl již převeden do 

rozpočtu na rok 2020, nemůžeme tento požadavek v letošním roce provést. Realizace bude 

provedena v příštím roce hned, jak to klimatické podmínky dovolí.

OV požaduje zprovoznění osvětlení travnaté plochy u zadního traktu kulturního 
domu.
Bude prověřeno. Po vyčíslení odhadovaných nákladů bude Osadní výbor požádán o odsouhlasení 

a vyjádření ohledně úhrady nákladů z finančních prostředků určených na činnost Osadního 

výboru

Zpracoval: Ing. Hronovský


